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UNDERSKRIFTER: 

Vi bekrefter med våre underskrifter at møteboken er ført i samsvar med det som ble bestemt på møtet: 

 

Fauske 26.11.14 

 

 

Berit Vestvann Johnsen 

formannskapssekretær 

 

 

 

 

Arnt Pedersen 

utvalgsleder 

representant representant 

 

Protokollen er godkjent av driftsutvalget i møte nr            den 

Hovedutskrift sendes: 

Ordfører - Rådmann - Kommunalsjefer - Personalsjef - Økonomisjef 

Salten Kommunerevisjon 

Bibliotekene 

Lokal presse 

Politiske partier 

Gruppeledere 

 

Utskrift er foretatt den  26.11.14  

 

MERKNADER: 

 

Det var ingen merknader til innkallinga. 

 

Tema: Integreringsenheten v/ enhetsleder Wenche Skarheim og rektor Rita Hagerup. 

 

Orientering omsorgsboliger Buen v/kommunalsjef Ole Reidar Sollund 

 

Orientering budsjett 2015 v/økonomisjef Kariann Sørdahl 

 

Merknader til dagsorden: 



 Ole Tobias Orvin (SV): Ber om status PPT 

 Hilde Dybwad (AP): Hvordan er håndtering av de som ikke vil på skoleavslutning i 

kirka? 

 Bernt Gøran Lund  (AP): Ber om status barnehage i Sulitjelma og uteområde. 

 

Dagorden med merknader ble enstemmig godkjent. 

 

Svar på spørsmål: 

Ole Tobias Orvin: 

Utvalgsleder svarte. Dette tar vi som tema i neste møte. 

Hilde Dybwad: 

Bernt Gøran Lund svarte. I Sulitjelma sendes brev med elevene hjem om deltakelse i kirka. 

Kommunalsjef oppvekst og kultur svarte. Det skal være avslutning på skola, ikke i kirka. 

Bernt Gøran Lund: 

Kommunalsjef oppvekst og kultur svarte. Det holdes nå på med detaljplanlegging fram til 

anbud. Det er en kompleks sak. Uteområdet blir større enn det tidligere var. Det er planlagt et 

område på midten for barnehagen, men det er god plass å komme seg på begge sider av dette 

området. 

 

 

I sak 55/14 og 56/14 ble møtet lukket med hjemmel i kommunelovens § 31 andre ledd. 
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      JournalpostID:   14/10525      

 Arkiv sakID.:   14/2450  Saksansvarlig:  Berit Vestvann Johnsen  

Sluttbehandlede vedtaksinnstans: Driftsutvalget 
 

Sak nr.:    044/14 DRIFTSUTVALG Dato:  26.11.2014 

 

 

 

GODKJENNING AV MØTEBOK 

 

 
Vedlegg: Møtebok nr. 8/2014 

 

Sammendrag: 
 

Se vedlagte møtebok. 

 

INNSTILLING : 
 

Vedlagte møtebok nr. 8/2014 godkjennes. 

 

 

DRIF-044/14 VEDTAK-  26.11.2014 
 

Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 

 
Rett utskrift bekreftes 

 

Berit Vestvann Johnsen 

formannskapssekretær 

 

  



 FAUSKE KOMMUNE  

SAKSPAPIR 

 

      JournalpostID:   14/10524      

 Arkiv sakID.:   14/2449  Saksansvarlig:  Berit Vestvann Johnsen  
 

Sak nr.:    045/14 DRIFTSUTVALG Dato:  26.11.2014 

 

 

 

REFERATSAKER I PERIODEN 
  

 

Sammendrag: 
 

 Dok.ID Arkivsak ID Brevdato    Avsender/Mottaker Tittel 

 14/9646 I 14/476 20.10.2014 . PARTNERSKAPSAVTALE 

MELLOM VALNESFJORD 

SKOLEKORPS OG FAUSKE 

KOMMUNE 

 14/9926 I 08/1354 28.10.2014 Fauske Frivilligsentral FAUSKE FRIVILLIGSENTRAL - 

PROTOKOLL FRA STYREMØTE 

2. OKTOBER 2014 

 14/10566 U 11/2487 12.11.2014 Driftsutvalget ERFARING FRA 

BRUKERKONTORET FOR 

OKTOBER 2014 

 14/10619 U 06/1429 12.11.2014 Driftsutvalget BARNEVERNSTJENESTEN - 

MÅNEDSRAPPORT OKTOBER 

2014 

 14/10684 U 14/1275 14.11.2014 Driftsutvalget UTVIKLING MOTTAKERE AV 

SOSIALHJELP FAUSKE 

KOMMUNE OKTOBER 2014 

 

 

 

 

DRIF-045/14 VEDTAK-  26.11.2014 
 

Referatene ble tatt til orientering. 

 
Rett utskrift bekreftes 

 

Berit Vestvann Johnsen 

formannskapssekretær 
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  KOMMUNESTYRE  16.12.2014 

 

 

 

BARNEHAGESTRUKTUR FAUSKE SENTRUM 

   

 
Vedlegg: 1) En bedriftsøkonomisk vurdering av barnehagestrukturen i Fauske sentrum 

2) Utredning barnehagestruktur, Fauske sentrum  

3) Skisse på mulig arealløsning Erikstad skole  

4) Høringsdokument fremtidig barnehagestruktur Fauske sentrum  

5) Høringsuttalelse fra:  

 SU Vestmyra barnehage  

 Ansatte Fauske familiesenter  

 Barnevernstjenesten, Fauske  

 PPT, Fauske kommune  

 Verneombud, barne- og familieenheten  

 Hovedverneombud, Fauske kommune  

 FO-klubben, Fauske kommune  

 Utdanningsforbundet Fauske 

 SU Hauan barnehage  

 Integreringsenheten, Fauske  

 SU Erikstad barnehage  

 NSF, Fauske  

 Fagforbundet, Fauske 

 

 

 

Sammendrag: 
 

Viser til K-sak 98 /13 hvor det i forbindelse med budsjettvedtaket for 2014 ble bedt om utreding 

av barnehagestrukturen i Fauske sentrum.  

 

Fauske kommune har pr i dag 3 kommunale barnehager i Fauske sentrum. Dette er Erikstad 

barnehage (2 avdelinger), Vestmyra barnehage (7 (6) avdelinger) og Hauan barnehage (2 

avdelinger).  

 

Bakgrunn for utredning av barnehagestruktur i Fauske sentrum er følgende: 

 Konsekvensen av vedtatt skolestruktur, hvor vi får ledige skolebygg  

 I tillegg til dette er Erikstad barnehage i midlertidige lokaler og må finne sin løsning. 

Vestmyra barnehage består av 2 bygg, hvorav det ene bygget har lav tilstandsgrad. Hauan 

barnehage er beliggende i skolebygg som blir ledig ved iverksettelse av ny skolestruktur.  



 Målet til Fauske eiendom KF er å utnytte kommunens egne lokaler til egen egnet drift 

med høy kvalitet over lang tid. Eiendomsforetaket har som oppgave å ha en total 

gjennomgang av kommunens bygningsmasse, med sikte på oppgradering eller avhending 

av egne bygg.  

 Oppvekstområdet sitt behov for gjennomgang av egen drift med tanke på effektivisering 

og rasjonalisering.  

Det har lenge vært faglig begrunnede ønsker om å samlokalisere virksomhetene innenfor barne- 

og familieenheten. Barne- og familieenheten består av barnevernstjenesten, familiesentret og 

PPT, til sammen ca 40 ansatte. Disse avdelingene er alle i leide lokaler med årlige leiekostnader 

på ca 1,3 mill og er pr i dag lokalisert i 3 ulike bygg. I tillegg kommer integreringsenheten som 

består av flyktningkontor og voksenpedagogisk senter. Disse avdelingene er i dag samlokalisert, 

men i leide lokaler. Årlige leieutgifter er her ca 800 000,-  

 

Rapporten etter utredningen og fra bedriftskompetanse har vært ute på høring til berørte parter.  

 

Saksopplysninger: 

 

Det har vært gjennomført en prosess på utredning av barnehagestrukturen i Fauske sentrum. 

Denne har vært organisert med en styringsgruppe ledet av rådmann, samt en arbeidsgruppe 

bestående av tillitsvalgte, vernetjenesten, brukergruppen i form av foreldre og ansatte fra 

barnehagen. Det ble tatt utgangspunkt i 10 ulike mulige løsninger for alternativ 

barnehagestruktur. Dette fremkommer i den vedlagte utredningen og i den bedriftsøkonomiske 

analysen. For å utnytte dagens bygningsmasse optimalt ble det klart at det i tillegg til 

barnehagestruktur måtte sees på de helhetlige behov innenfor oppvekstområdet. Det ble tydelig 

at for å utnytte dagens bygg, var man nødt til å se hvordan man kunne bruke arealene også til 

andre tjenester enn barnehage. Utredingen viste ganske tidlig i prosessen at det var 3 ulike 

alternativer som utkrystalliserte seg og som dermed var bedriftsøkonomisk lønnsomt å se videre 

på.  Alle disse 3 alternativene vil være billigere enn dagens organisering, på samme tid 

forutsetter alle alternativene en total ressursutnyttelse av bygningsmassene som alternativene er 

basert på.   

 

Skal vi fortsette med dagens løsning hvor vi leier lokaler til Erikstad barnehage, opprettholder 

Vestmyra barnehage og Hauan barnehage slik de er i dag, i tillegg til at barne- og familieenheten 

og integreringsenheten fortsatt er i leide lokaler vil drift av bygg ved denne løsningen koste 

Fauske kommune kr 82 556 632,-  i et 40 års perspektiv.  

 

 

De alternativene som er bedriftsøkonomisk lønnsomt sett opp mot dagens organisering er 

følgende:  

 

 

 

Arealutnyttelse  Kommunale 
bygg som 
omfattes 

Drift og 
investeringskostnader 
i et 40 årsperspektiv  

Dagens 
løsning  

           82 556 632  
 



Alt 3 En barnehage med 10 
avdelinger + Familiens hus  

Integrering er fortsatt i leide 
lokaler.  

Erikstad sentrums-
barnehage (i 

Erikstad skolebygg) 

          63 884 189  

Alt 4 En barnehage med 8 (9) 
avdelinger + familiens hus 
lokalisert i Erikstad skole.  

En barnehage med 2 avdelinger 
+ integreringsenheten lokalisert 

i Hauan skole.  

Erikstad skole + 
Hauan skole 

          72 497 824  

Alt 9 En barnehage med 4 avdelinger 
+ Integreringsenheten + 
familiens hus lokalisert i 

Erikstad skole. En barnehage 
med 6 (7) avdelinger lokalisert i 

eksisterende bygg Vestmyra 
barnehage.   

 Erikstad skole og 
Vestmyra begge 

bygg.  

          74 700 243  

 

Dagens løsning  

Å fortsette med dagens løsning har i seg flere utfordringer som fortsatt må løses, i tillegg til at 

denne løsningen er et kostbart alternativ bedriftsøkonomisk sett.  

Erikstad barnehage er fortsatt i leide lokaler, det samme gjelder integreringsenheten og barne- og 

familieenheten. Ønsket om en samlokalisering av barne- og familieenheten er heller ikke løst. 

Hauan barnehage er lokalisert i et skolebygg, hvor skolen flyttes i 2016, og det må tas stilling til 

hva som skal gjøres med bygget. Vestmyra barnehage har tilhold i 2 bygg på Vestmyra, hvorav 

den hvite barnehagen er lite hensiktsmessig innredet som barnehage og trenger store 

ombygginger for å fungere optimalt. Den røde barnehagen er 26 år gammel og påkrevd 

vedlikehold er nødvendig.  

 

Alternativ 3 

Her er det tatt utgangspunkt i en kommunal sentrumsbarnehage bestående av 10 avdelinger 

beliggende i dagens bygg til Erikstad skole. For å utnytte arealet er det også tatt med 

samlokalisering av barne- og familieenheten i samme bygg. Integrering er fortsatt lokalisert i 

leide lokaler. Alternativet er det klart billigste alternativet. Det er likevel usikkerhetsmomenter 

angående fremtidig leiekostnader for integrering i denne alternativet, da man ikke kan forvente å 

ha samme gunstige leieavtale i 40 år frem i tid. Lokalitetene til dagens Vestmyra barnehage og 

Hauan skole vil bli solgt 

 

Alternativ 4  

I dette alternativet blir både Erikstad skole og Hauan skole sine bygg benyttet til videre 

kommunal virksomhet. Det fremkommer i alternativet at Erikstad skole da blir bestående av en 

barnehage med 8 (9) avdelinger samt barne- og familieenheten og Hauan skole blir bestående av 

en barnehage med 2 avdelinger samt Integreringsenheten. Alternativet er noe mer 

kostnadskrevende enn alternativ 3, på samme tid har vi langsiktig kontroll på egne utgifter, da vi 

ikke benytter oss av leide bygg. Lokalitetene til dagens Vestmyra barnehage vil bli solgt.  

 

Alternativ 9  



I dette alternativet vil en 4 avdelings barnehage bli plassert i Erikstad skole, i tillegg til barne- og 

familieenheten og integreringsenheten. Lokalene til Vestmyra barnehage vil fortsatt bli benyttet 

til barnehage med plass til 6 (7) avdelinger. Hauan skole vil bli solgt.  

 

Høringsuttalelser  

Det er innkommet 13 høringsuttalelser til saken.  

Flere av høringsuttalelsene uttrykker bekymring for at det i alternativ 3 og 4 ikke vil bli et 

barnehagetilbud beliggende på Vestmyra. Det argumenteres for at et område med høy 

befolkningstetthet, blir uten barnehagetilbud i umiddelbar nærhet.  

 

Det fremkommer også en bekymring, ut fra høringene som kommer fra barne- og 

familieenheten, på beliggenheten til et familiens hus. Det sees på som en fordel for brukerne av 

familiens hus, at dette legges til sentrum av Fauske.  

 

Det fremkommer også kritikk mot at de ansatte på Barne og Familienheten, og 

Integreringsenheten ikke har vært medlemmer i arbeidsgruppen som har vært i aktivitet. 

Rådmannens kommentar til dette er at det har vært avholdt et innledende orienteringsmøte der 

alle berørte / og potensielt berørte parter var tilstede. Allikevel ser rådmannen at det kunne vært 

innlemmet flere medlemmer i selve arbeidsgruppen. Når så er sagt er det ikke tvil om at 

representasjonen har vært formelt riktig sammensatt, da det er barnehagene vedtaket har rettet 

seg mot. 

 

 

Saksbehandlers vurdering: 

 

Kommunen har fortsatt økonomiske utfordringer og må tilstrebe og redusere dagens 

driftskostnader på samme tid som man opprettholder nødvendig faglig kvalitet i 

tjenesteproduksjon. Ingen av alternativene ansees å true kvaliteten på de tjenestene som tilbys på 

barnehageområdet.  

 

Dagens løsning er ikke en løsning som kan føres videre av flere årsaker. Vi får blant annet ikke 

løst utfordringene rundt de tjenestene innenfor oppvekstområdet som er i leide lokaler. Erikstad 

barnehage er i midlertidige lokaler og her må det etableres et nytt varig alternativ uansett. 

Dagens løsning gir heller ikke svar på hvordan man skal tenke rundt lokalitetene til Hauan skole, 

der barnehagen er lokalisert i kjeller.  

 

Alternativ 3 har i seg en uheldig side der sentralisering vil føre til at deler av foreldregruppen kan 

få vansker med transport til og fra barnehagen. Likevel, sammenligner man seg med andre 

kommuner, er ikke området Fauske sentrum større enn at det fortsatt gis et godt tilbud uten for 

lange avstander til barnehagen. Alternativet løser ikke utfordringene til Integreringsenheten ved 

at de fortsatt vil være i leide lokaler, og heller ikke eiendomsforetakets oppgave om høyest mulig 

grad av utnyttelse av egen bygningsmasse.  

 

I alternativ 4 utnyttes både lokalene til Hauan skole og Erikstad skole til fortsatt kommunal drift 

av tjenester. Vi vil fortsatt kunne tilby et kommunalt barnehagetilbud i Hauan i samme lokaler 

som benyttes i dag, samt at skolen kan benyttes til Integreringsenheten. Erikstad skole vil kunne 

bestå av barnehage på 8 (9) avdelinger samt at barne- og familieenheten blir samlokalisert her. 

Dette alternativet har i seg muligheten til å åpne en ekstra barnehageavdeling uten større 

kostnader, noe som vil være formålstjenlig med tanke på eventuelt flere barnehageopptak 

gjennom året. Dette alternativet er mer kostnadskrevende enn alternativ 3, på samme tid som det 



er en billigere løsning enn dagens organisering. Sett på sentrum under ett er rådmannen av den 

oppfatning at dette tilbudet vil være det beste tilbudet til brukerne av de berørte tjenestene i 

Fauske sentrum.  

 

I alternativ 9 benyttes lokalitetene til Vestmyra barnehage i tillegg til lokalitetene til Erikstad 

skole, og disse bygningene vil kunne gi samlokalisering til barne- og familieenheten, barnehage 

lokalisert på Vestmyra og i lokalene til Erikstad skole, samt at Integreringsenheten får sine 

lokaler i Erikstad skole. Denne løsningen er også billigere enn dagens løsning, på samme tid er 

det den dyreste løsningen av de 3 alternativene som det er sett videre på. Alternativet vil også 

føre til at beboerne i Hauan vil miste et kommunalt barnehagetilbud, samt at skolen som ligger 

der i dag vil bli solgt. For barnehage sin del vil denne løsningen være den som man kan hente ut 

minst synergier ut fra, da barnehagetilbudet i Fauske sentrum i realiteten blir lokalisert i 3 ulike 

bygg.  

 

Ut fra en helhetlig vurdering av de 3 alternativene har alternativ 4 vært det alternativet som 

rådmannen mener er den beste løsningen. Dette begrunnes i følgende:  

 Hauan beholder et kommunalt tjenestetilbud ved at barnehagen fortsetter sin drift i 

eksisterende lokaler 

 Integreringsenheten kommer ut av leiemarkedet og eiendomsforetaket får utnyttet arealet 

i allerede kommunale bygg.  

 Barne- og familieenheten samlokaliseres i bygget til Erikstad skole. Dette oppfyller 

intensjonen i samhandlingsplanen der dette er dratt frem som et viktig punkt for fremtidig 

organisering av denne enheten. Det kan med dette forventes å gi synergier ut til brukerne 

av disse tjenestene og opplevelsen av et mer helhetlig tjenestetilbud. Driftsmessig vil de 

totale kostandene til enheten gå noe ned.  

 Erikstad beholder også et kommunalt tjenestetilbud. Barnehagen som lokaliseres på 

Erikstad vil bestå av 8 (9) avdelinger, hvor disse er lokalisert under samme tak. Man kan 

også forvente synergier av en slik organisering og lokalisering. Nærheten til 

støttetjenestene som barne- og familieenheten representeres sees på som en fordel.    

 Alternativet gir rom for å øke det kommunale barnehagetilbudet med en avdeling, noe 

som vil være med på å dekke et fremtidig behov for flere barnehageplasser blant annet 

som følge av flere opptakt gjennom året.   

 

De ovennevnte begrunnelsene står fremdeles sterkt hos Rådmannen, men vi har fått to nye 

forhold å ta hensyn til. 

 

Det ene forholdet er at flere av høringsuttalelsene vekter det forhold at dersom barne- og 

Familieenheten skal samlokaliseres, så vill det faglig sett vært å foretrekke å ha en mer 

sentrumsorientert plassering. Muligheter for dette bør undersøkes nærmere. 

 

Det andre er at vi har fått en ny situasjon vedrørende all-aktivitetshuset slik det tidligere er 

vedtatt. Det vil komme en sak vedr. nytt forslag til all-aktivitetshus. Det er heller ikke ferdigstilt 

en total gjennomgang for de lokaliteter helseområdet trenger.  

Rådmannen er av den oppfatning at enhet Barne- og Familie ikke kan fortsette å være i leide 

lokaler, heller ikke enhet Integrering. 

 

De ulike alternativene som ligger i utredningen til fremtidig barnehagestruktur i Fauske sentrum 

forutsetter en total arealutnyttelse av de tiltenke bygningsmassene. Det er derfor nødvendig å ta 

stilling til om de løsningene som er skissert i de ulike alternativene er realiserbare for de enheter 

som er nevnt i utredningen. 



 

RÅDMANNENS FORSLAG TIL INNSTILLING : 
 

1) Rådmannen utreder nærmere hvordan den totale bygningsmassen kan løse behovet for 

tidsriktig og gode bygg til barnehagene i sentrum. Rådmannen bes komme tilbake til 

kommunestyret med forslag til vedtak innen juni 2015. 

  

2) Det utredes nærmere hvordan enhet Integrering innpasses i kommunalt eide lokaler.  

Det avsettes kr. 200 000,- til utredningen. Dette finansieres over flyktningefondet. 

 

3) Det utredes nærmere hvordan enhet Barne- og Familie samlokaliseres i kommunalt eide 

lokaler.  Det avsettes kr. 150 000.- til utredningen. 

 

4) Kostnadene innarbeides i økonomiplanen. 

 

 

DRIF-046/14 VEDTAK-  26.11.2014 
 

Rådmannens forslag til innstilling ble enstemmig vedtatt. 

 

INNSTILLING TIL FORMANNSKAPET: 

1) Rådmannen utreder nærmere hvordan den totale bygningsmassen kan løse behovet for 

tidsriktig og gode bygg til barnehagene i sentrum. Rådmannen bes komme tilbake til 

kommunestyret med forslag til vedtak innen juni 2015. 

  

2) Det utredes nærmere hvordan enhet Integrering innpasses i kommunalt eide lokaler.  

Det avsettes kr. 200 000,- til utredningen. Dette finansieres over flyktningefondet. 

 

3) Det utredes nærmere hvordan enhet Barne- og Familie samlokaliseres i kommunalt eide 

lokaler.  Det avsettes kr. 150 000.- til utredningen. 

 

4) Kostnadene innarbeides i økonomiplanen. 

 
Rett utskrift bekreftes 

 

Berit Vestvann Johnsen 

formannskapssekretær 

 

 

 

  



 FAUSKE KOMMUNE  

SAKSPAPIR 
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Sak nr.:    047/14 DRIFTSUTVALG Dato:  26.11.2014 

 100/14 FORMANNSKAP  01.12.2014 
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TILSKUDD TIL IKKE-KOMMUNALE BARNEHAGER, TILSKUDDSSATSER 2015 

   
Vedlegg: 1) Utvikling tilskuddssatser 2011-2015  

2) Utregning tilskuddssatser 2015  

3) Forskrift om likeverdig behandling ved tildeling av offentlig tilskudd til ikke-kommunale 

barnehager, Rundskriv Udir – 7 – 2014 

4) Lokale retningslinjer for Fauske kommune knyttet til forskrift om likeverdig behandling 

av ikke-kommunale barnehager  

 

Sammendrag: 
 

Stortinget vedtok 16. juni 2009 nytt finansieringssystem for ikke-kommunale barnehager i en 

rammefinansiert sektor. Det baserer seg på lovendring i barnehagelovens §§ 8 og 14.  

 

Ny forskrift om likeverdig behandling av barnehager ved tildeling av offentlig tilskudd ble 

fastsatt i statsråd 29.oktober 2010. Forskriften trådde i kraft 1. januar 2011.  

Lovendringen omfatter ikke-kommunale barnehager.  

 

Kunnskapsdepartementet redegjør for innholdet i forskrift om likeverdig behandling ved 

tildeling av offentlig tilskudd i Rundskriv F-14/2010, dette er senere erstattet med Rundskriv 

Udir-7/2014.  

Kommunen skal fra 1.januar 2015 bruke to år gamle regnskap for å beregne tilskudd til ikke-

kommunale barnehager.  

 

Kommunen skal årlig fastsette tilskuddssatser for drift og kapitaltilskudd til ikke-kommunale 

barnehager, jf. forskriften § 4 og 5. Disse skal kunngjøres i forbindelse med årsbudsjettet legges 

ut til alminnelig ettersyn, og før 1. februar i budsjettåret skal ikke-kommunale barnehager 

underrettes om fastsatte satser.  

 

Kommunen kan også utarbeide lokale retningslinjer for hvordan rapportering fra ikke-

kommunale barnehager skal skje, jf. forskriften § 7. 

 

Saksopplysninger: 

 

Fauske kommune skal sørge for likeverdig behandling av alle barnehager i kommunen,  

det vil si at ikke-kommunale barnehager skal behandles likeverdig med kommunale barnehager i 

forhold til offentlig tilskudd. Reglene for finansieringen av ikke-kommunale barnehager er 

tilpasset en rammefinansiert barnehagesektor. Hva som menes med likeverdig behandling 



defineres i nasjonale forskrifter og lokale retningslinjer. Kommunen har ansvar for at det 

utbetales tilskudd i tråd med gjeldende regelverk. 

 

Ikke-kommunale barnehager skal motta tilskudd for drift og for kapital i tillegg til et påslag på 4 

% på driftstilskuddet (administrasjonskostnader). Det skal fastsettes en sats for barn over 3 år og 

en sats for barn under 3 år. Barn regnes som over 3 år fra august det året de fyller 3 år i 

tilskuddsberegningen.  

 

Det er fortsatt en direkte sammenheng mellom kostnadene i kommunale barnehager og utmåling 

av tilskudd til ikke-kommunale barnehager. Det at regnskap for 2 år tilbake nå skal legges til 

grunn påplusset lønns- og prisvekst, vil skape en større forutsigbarhet for ikke-kommunale 

barnehager. Tilskuddssatsen vil være den samme gjennom hele året, det som vil være med å 

endre størrelsen på tilskuddet er antall barn barnehagen mottar tilskudd for, innenfor egen 

godkjenning.  

 

Fra august 2014 skal tilskuddssatsen til ikke kommunale barnehager utgjøre minimum 98 %, 

pluss et påslag på 4 % av det kommunen bruker i egne kommunale barnehager. Fauske 

kommune forholder seg til minimumssatsen fastsatt av regjeringen.  

 

Beregning av driftstilskudd j.fr. forskriften § 4 

Fra 2015 skal driftstilskudd til ikke-kommunale barnehager beregnes ut fra kommuneregnskapet 

to år før tilskuddsåret, med unntak av foreldrebetalingen som skal være fra tilskuddsåret. Satsen 

skal indeksreguleres med faktor for forventet pris- og kostnadsvekst i kommunesektoren 

(kommunal deflator). Barnetallet som skal legges til grunn er barnetallet i regnskapsåret. Det 

skal også gis et påslag på 4% på administrasjonskostnader. Tilskuddssatsen for drift er beregnet 

ut fra Kostra funksjon 201 og 221 i kommuneregnskapet for 2013, hvor kostnadene til ordinær 

drift av egne kommunale barnehager er tatt med i beregningen.  Vedlegg 2 viser utregning av 

tilskuddssatsene for 2015  

 

Kommuner som har en eller flere barnehager som ligger 25 % eller mer over gjennomsnittlige 

driftskostnader i egne barnehager, kan velge å holde disse utenfor beregningsgrunnlaget.  

 

Sulitjelma barnehage ligger mer enn 25 % over og er dratt ut av beregningsgrunnlaget.  

 

Satsene skal beregnes i samsvar med forholdstall for finansiering av plasser for barn over og 

under tre år fastsatt av departementet. 

 
Ikke-kommunale barnehager kan ikke få tilskudd for flere plasser enn de er godkjent for.  

 

Fastsetting av kapitaltilskudd for 2015  

Kommunen skal gi tilskudd til kapitalkostnader til godkjente ikke-kommunale barnehager per 

heltidsplass. Kommunen velger om den vil gi tilskuddet ut i fra gjennomsnittlige 

kapitalkostnader per heltidsplass i egne tilsvarende kommunale barnehager, eller om den vil 

benytte nasjonale gjennomsnittssatser for kapitaltilskudd fastsatt av departementet. J.fr. 

forskriften § 5. Fauske kommune har tidligere vedtatt å bruke nasjonale gjennomsnittssatser 

fastsatt av departementet.  

 

For 2015 er denne satsen fastsatt til kr 9 500,- pr heltidsplass, uavhengig av barnas alder.  

 

Følgende satser vil bli lagt til grunn for tilskudd til ikke-kommunale barnehager i 2015:  



 

Beregnede tilskuddssatser 2015 inkludert drift, 
kapital* og administrasjonstilskudd  

Nasjonale tilskuddssatser for 
2015, inkludert drift og kapital* 
tilskudd  

 Pr oppholdstime Pr heltidsplass  Pr oppholdstime  Pr heltidsplass 

Barn 0-2 år  86,82 187 529 Kr 95,70 Kr 206 700 

Barn 3-6 år  43,86 94 742 Kr 48,70 Kr 105 200 

*Kapitaltilskuddet utgjør kr 9500,- pr heltidsplass   
 

 

Alle satsene er 100 % satser  

 

Lokale retningslinjer for Fauske kommune knyttet til forskrift om likeverdig behandling 

av ikke-kommunale barnehager  

 

Forskriften legger opp til et telletidspunkt i året på barn i ikke-kommunale barnehager. Velger en 

kommune å ha flere telletidspunkter for barn, må dette nedfelles i egne retningslinjer. Det er 

utarbeidet lokale retningslinjer og prosedyrebeskrivelser knyttet til forskrift om likeverdig 

behandling i Fauske kommune, disse ble første gang vedtatt i K-sak 182/12. I våre retningslinjer 

legges det opp til at barn i ikke-kommunale barnehager telles 4 ganger pr år. Telling av barn 

skjer i januar, april, juli og oktober.  

 

Retningslinjene er for øvrig tilpasset de endringene som er gjort i forskriften, j.fr. rundskriv Udir 

7-2014. Endringene går på beregning av driftstilskudd i tillegg til klargjøring rundt 

telletidspunktene.  

 

Saksbehandlers vurdering: 

 

Tilskuddssatsen er beregnet ut fra regnskap og aktivitet i kommunale barnehager i 2013. 

Forskriften har blitt fulgt ved utregning av driftstilskuddet. Hvordan utregningen har skjedd 

ligger som vedlegg 2 i saken.  

 

Overgangen fra at budsjett tidligere ble lagt til grunn, til at regnskap nå skal legges til grunn vil 

føre til en større forutsigbarhet for ikke-kommunale barnehager i kommunen.  

 

Det har ikke vært mulig å foreta egne beregning av kapital tilskudd, da det ikke finnes en 

oversikt over historiske investeringer som har vært gjort i barnehagene i Fauske kommune

 

RÅDMANNENS FORSLAG TIL INNSTILLING : 
 

1) Saken tas til orientering  

2) Drift- og kapital-tilskuddet for ikke-kommunale barnehager fastsettes slik de 

fremkommer i saken.  

3) Lokale retningslinjer knyttet til forskrift om likebehandling av ikke kommunale 

barnehager vedtas med de endringer som foreligger.  

 

 

DRIF-047/14 VEDTAK-  26.11.2014 
 

Rådmannens forslag til innstilling ble enstemmig vedtatt. 



 

INNSTILLING TIL FORMANNSKAPET: 

1) Saken tas til orientering  

2) Drift- og kapital-tilskuddet for ikke-kommunale barnehager fastsettes slik de 

fremkommer i saken.  

3) Lokale retningslinjer knyttet til forskrift om likebehandling av ikke kommunale 

barnehager vedtas med de endringer som foreligger.  

 
Rett utskrift bekreftes 

 

Berit Vestvann Johnsen 

formannskapssekretær 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  



 FAUSKE KOMMUNE  

SAKSPAPIR 

 

      JournalpostID:   14/9659      

      Arkiv sakID.:   14/2199  Saksbehandler:  Stig Løvseth  

Sluttbehandlede vedtaksinnstans: Driftsutvalget 
 

Sak nr.:    048/14 DRIFTSUTVALG Dato:  26.11.2014 

 

 

 

EVALUERING AV KULTURSTØTTEREGLEMENTET 

   

 
Vedlegg: Gjeldende Kulturstøttereglement 

Forslag til nye Kulturstøttereglement 

Kulturlivets evaluering av kulturstøttereglementet 

 

Saksopplysninger: 

 

August 2007 trådte kulturloven i kraft.  Formålsparagrafen sier: 

Lova har til føremål å fastleggja offentlege styresmakters ansvar for å fremja og leggja til rette 

for eit breitt spekter av kulturverksemd, slik at alle kan få høve til å delta i kulturaktivitetar og 

oppleva eit mangfald av kulturuttrykk. 

 

§ 4 i loven berører kommunenes rolle for å nå formålsparagrafen: 

Fylkeskommunen og kommunen skal syta for økonomiske, organisatoriske, informerande og 

andre relevante verkemiddel og tiltak som fremjar og legg til rette for eit breitt spekter av 

kulturverksemd regionalt og lokalt. 

I tillegg sier loven i paragraf 5 at kommunene skal sørge for at; kulturlivet har føreseielege 

utviklingskår (..) 

 

I 2013 vedtok Driftsutvalget nye retningslinjer for kulturstøttereglementet, med ikrafttredelse fra 

2014. I samme vedtak ble det sagt at retningslinjene skulle evalueres innen utgangen 2014. 

 

Saksbehandlinga i denne saken tar utgangspunkt til, og er knyttet til kulturloven, siden 

kulturstøttereglementet er knyttet til §§ 4 og 5 i denne loven. 

 

Saksbehandlers vurdering: 

 

Forutsigbarhet 

Som vist over, sier kulturloven at det er viktig at kulturlivet har forutsigbare utviklingskår. 

I og med at de nye retningslinjene ble vedtatt i juni 2013, og ikke trådte i kraft før 2014 vil 

rådmannen si at dette har gitt kulturlivet forutsigbarhet. I forarbeidet var lag og foreninger 

delaktige. I ettertid har kulturlivet reagert, siden det endelige vedtaket hadde vesentlige endringer 

i forhold til rådmannens forslag.  Likevel er det slik at dette er retningslinjer og ikke en forskrift, 

så saksbehandlingen i utvalget og forarbeid er prosessuelt korrekt. 

 

 



 

 

Bredt spekter av kulturvirksomhet 

Kulturloven sier også virkemidlene og tiltakene kommunen stiller til rådighet for kulturlivet skal 

legge til rette for et bredt spekter av kulturvirksomhet. 

 

Rådmannen hadde i sitt forslag en større gradering av virkemidlene. 

 

Utdrag fra saken som ble fremmet i møte 29.08.2014: 

«Kulturorganisasjoner er forskjellige og har ulike behov. I tillegg finnes det ulike 

støtteordninger innenfor de ulike nasjonale forbundene. 

 

Idrettslag trenger mye tilrettelegging til treningsfasiliteter. Dette gjøres ved å utnytte 

tippemiddelordningen, og kommunale bidrag. Mens de har mindre utgifter til 

aktivitetsretta tilbud. 

 

Korps har store utgifter til ikke-personlige instrumenter, og det trengs et profesjonelt 

dirigent-tilbud for å skape gode og attraktive tilbud. Det finnes svært få 

tilskuddsordninger som har fast ordning som korps og kor kan få til tilrettelegging, 

selv om det signaliseres fra statlig hold om at det jobbes med en dirigentordning, og en 

fast ordning på instrumenttilskudd.  

 

Allmenne/sosiale foreninger har et veldig lavt utgiftsnivå.» 

 

Den tredelingen mellom idrett- og friluftsforeninger, musikkorganisasjoner og allmenne/sosiale 

foreninger lå i rådmannens opprinnelige forslag. 

 

Driftsutvalget har gjennom sine tildelinger i 2014 lagt presedens på de 

allmenne/sosiale/interesseforeninger med hensyn til krav til utadrettet virksomhet.  Dette støttes 

av rådmannen, og legges til grunn i framtida også. 

 

Kravet om å være betalende medlemmer for å motta kulturstøtte er også temafestet i tildelingene 

i 2014, og er et viktig prinsipp for å være en demokratisk organisasjon, og bør også legges til 

grunn i framtida. 

 

Den endringa som har vært gjenstand for diskusjon er dirigent-støtten til kor og korps. 

Rådmannen legger fortsatt til grunn at det er stor grad forskjellighet mellom foreningers behov. 

Idrettslag/friluftsforeninger får i tillegg til kommunalt kulturtilskudd også andre 

aktivitetstilskudd fra idrettsforbundet. 

 

For å fremme bredde og skape et mangfold bør dirigentstøtten korps/kor, slik den var ved før 

revisjonen, innføres igjen.  Rådmannen ønsker ikke gå på tvers av skillet mellom voksne vs. 

barn/unge, og foreslår at dette gjeninnføres for skolekorps/barnekor.  (Forslag markert med gult i 

vedlegg). 

 

 

Saksbehandling 

Endringen i kulturstøttereglementet har i stor grad gitt effekt på Grunntilskuddet.  De øvrige 

ordninger som er kommet inn har vært innarbeidet, og ikke medført stor grad av endring.  Det er 

mer enn formalisering av praksis som har vært. 



 

Saksbehandlingen har vært som tidligere, men med større grad av objektivitetsstørrelser, som 

gjør at saksbehandlingen har vært enklere. 

 

En av klagesakene ved årets tildeling var fra Fauske helsesportslag.  Deres grunnlag for klagen 

er hensynet til personvernet, og det og ikke offentliggjøre personlige helseopplysninger, slik 

kravet er i dag gjennom at foreninger kan få tilskudd til aktivitetsretta tilbud for 

funksjonshemmede. 

Gjennom samtaler med foreningene og administrasjonen synes et enkelt grep å gjøre, er at 

foreninger som har disse særhensynene, kan komme og vise medlemslistene til saksbehandler, 

som da signerer på/går god for de enkeltes medlemsliste.  Medlemslistene blir dermed ikke 

offentlige, og saksbehandler som har taushetsplikt ivaretar kommunens ønske om korrekt 

medlemstall. 

 

Løsningen er enkel å administrere og ivaretar både kommunens og foreningens/medlemmenes 

hensyn. (Forslag markert med gult i vedlegg) 

 

Valnesfjord skolekorps hadde en klagesak på voksne medlemmer som ikke ble tatt med i 

grunnlaget for tildelingen.  Det utgjorde at de kom under terskelverdien på 20 medlemmer. 

 

Klagenemnda avgjorde at dette skal tas med, og det har dermed skapt presedens som rådmannen 

vil ta til etterretning. 

 

Partnerskapsavtaler 

Rådmannen viste i sitt saksframlegg til at arbeid med partnerskapsavtaler ville medføre 

merarbeid i enhet kultur.  Erfaringene fra dette året tilsier dette.  Det er ikke arbeidet med selve 

avtalen, men oppfølgingen av hvert enkelt punkt i avtalen som blir vanskelig å følge opp. 

 

Når det er sagt har dette skapt gode relasjoner mellom de foreninger som har signert avtalen og 

kommunen. 

 

Rådmannen har i hver enkelt partnerskapsavtale i utgangspunkt tatt de vedtektsfesta aktiviteter 

til foreninga som grunnlag for partnerskapsavtalen.  Dette synes positivt. 

 

Det foreslås derfor at ordningen videreføres. 

 

Evaluering fra lag og foreninger 

Vedlagt saken ligger tilbakemeldinger fra 24 kulturorganisasjoner, som har svart på et 

internettbasert spørreskjema, som var tilsendt alle foreninger som er registrert i Fauske 

kommunes «Foreningsregister».  Svarfrist var 7. november 2014.  

 

Rådmannen har allerede tematisert de fleste kommentarer, men ønsker å knytte følgende 

kommentarer: 

  Fauske bluesklubb og Mons Petter-festivalen har ikke mottatt Grunntilskudd, men 

Festivaltilskudd.  Der knyttes det krav om at midlene utbetales som Sponsormidler.   

 

 Fauskeeidet bygdelag og UL Framsyn knytter sine kommentarer om tilskudd til 

grendehus. 

 

Dette ble tematisert i ved forrige saksutredning, gjennom rådmannens forslag at det er 



aktivitet Fauske kommune skal bistå gjennom sine virkemidler. Det er viktig å bemerke 

at Fauskeeidet bygdelag ville kunne fått betydelige midler, men blir ekskludert fra 

ordningen siden de ikke har betalende medlemmer. 

 

 

RÅDMANNENS FORSLAG TIL VEDTAK : 
 

1. Driftsutvalget tar evalueringen til orientering. 

2. Med bakgrunn i evalueringen foreslår rådmannen følgende endringer i 

Kulturstøttereglementet: 

 

Tilføyelse i § 9:  

Skolekorps ytes i tillegg et fast årlig dirigenttilskudd på kr 60.000,-.  

Barnekor ytes i tillegg et fast årlig dirigenttilskudd på kr 5.000,- 

 

Tilføyelse i § 9 – siste kulepunkt: 

(Ved personvernhensyn kan medlemsliste fremlegges saksbehandler – som 

bekrefter at medlemslista er korrekt) 

 

 

DRIF-048/14 VEDTAK-  26.11.2014 
 

Anne Grethe Lund (AP) fremmet følgende forslag på vegne av AP og H: 

1. Driftsutvalget tar evalueringen til orientering. 

2. § 3 endres til: Aktiviteter og samarbeidsprosjekt som retter seg mot og/eller integrerer 

gruppene barn, ungdom under 18 år og personer med nedsatt funksjonsevne vil bli 

prioritert ved tildeling av kulturstøtte. 

3. § 9: 

a. Andre avsnitt endres til: De kor, korps, lag og foreninger som tildeles 

grunntilskudd må dokumentere at aktiviteten integrerer personer som har 

behov for spesielt tilrettelagte aktiviteter eller har minimum 25 % aktive 

medlemmer som er under 18 år. 

b. I tabell for tilskuddets størrelse endres teksten i øverste rad i kolonne 2 til: 

Under 20 medlemmer som er under 18 år og/eller har behov for spesielt 

tilrettelagte aktiviteter. 

c. I tabellen for tilskuddets størrelse endres teksten i øverste rad i kolonne 3 til: 

Over 20 medlemmer som er under 18 år og/eller har behov for spesielt 

tilrettelagte aktiviteter. 

d. I avsnittet Krav til søknaden, siste kulepunkt endres teksten til: Ajourført 

medlemsliste med navn på aktive betalende medlemmer som er under 18 år 

og/eller har behov for spesielt tilrettelagte aktiviteter. Ved personvernhensyn 

kan medlemslisten unntas offentlighet. 

 

 

Mailen F. Toften var ikke tilstede ved avstemningen. 

 

AP/H’s forslag ble vedtatt 5 mot 3 stemmer avgitt for rådmannens forslag til vedtak. 

 

VEDTAK: 

1. Driftsutvalget tar evalueringen til orientering. 



2. § 3 endres til: Aktiviteter og samarbeidsprosjekt som retter seg mot og/eller integrerer 

gruppene barn, ungdom under 18 år og personer med nedsatt funksjonsevne vil bli 

prioritert ved tildeling av kulturstøtte. 

3. § 9: 

a. Andre avsnitt endres til: De kor, korps, lag og foreninger som tildeles 

grunntilskudd må dokumentere at aktiviteten integrerer personer som har 

behov for spesielt tilrettelagte aktiviteter eller har minimum 25 % aktive 

medlemmer som er under 18 år. 

b. I tabell for tilskuddets størrelse endres teksten i øverste rad i kolonne 2 til: 

Under 20 medlemmer som er under 18 år og/eller har behov for spesielt 

tilrettelagte aktiviteter. 

c. I tabellen for tilskuddets størrelse endres teksten i øverste rad i kolonne 3 til: 

Over 20 medlemmer som er under 18 år og/eller har behov for spesielt 

tilrettelagte aktiviteter. 

d. I avsnittet Krav til søknaden, siste kulepunkt endres teksten til: Ajourført 

medlemsliste med navn på aktive betalende medlemmer som er under 18 år 

og/eller har behov for spesielt tilrettelagte aktiviteter. Ved personvernhensyn 

kan medlemslisten unntas offentlighet. 

 
Rett utskrift bekreftes 

 

Berit Vestvann Johnsen 

formannskapssekretær 

 

 

 
Utskrift sendes:     

Enhetsleder kultur til videre forføyning    
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SYKKEL I SALTEN 

   

 
Vedlegg: Utskrift fra møteprotokoll – Salten Regionråds Arbeidsutvalg 

Utkast til prosjektbeskrivelse «Sykkel i Salten»  

 

Saksopplysninger: 

 

Arbeidsutvalget i Salten Regionråd har i møte 5. september 2014 vedtatt følgende i sak om 

«Sykkel i Salten» 

 
1. Arbeidsutvalget/Regionrådet stiller seg bak forelagte prosjektbeskrivelse. 
2. Arbeidsutvalget/Regionrådet sender forelagte prosjektbeskrivelse til kommunene og ber om 
tilbakemelding innen 01.01.15 på følgende: 
a. Om kommunen vil delta i prosjektet slik det er skissert i prosjektbeskrivelsen datert 28.08.14. 
b. Om kommunen slutter seg til å delta i arbeidet med traseene som berører kommunen. 
Igangsetting av arbeid på de enkelte traseene forutsetter endelig godkjenning av tiltak og 
budsjett/finansiering av berørte parter. 
c. Om kommunen ønsker endringer i forhold til foreslåtte tiltak, traseer og framdrift, og i tilfelle 
hvilke? 
3. Administrasjonen i Regionrådet bes på grunnlag av forelagte prosjektbeskrivelse søke 
samarbeid Nordland fylkeskommune, Statens vegvesen og andre relevante nasjonale og 
regionale parter for å avklare deltakelse, finansielt og økonomisk mulighetsrom før saken tas 
opp i første Arbeidsutvalgs/Regionrådsmøte i 2015. 
 

På bakgrunn av dette vedtaket er kommunene i Salten utfordret til å ta stilling til utvikling av 

prosjektet «Sykkel i Salten» og om kommunene ønsker å delta i prosjektet slik det er skissert i 

prosjektbeskrivelsen. 

 

Litt om prosjektet: 
Salten ligger både geografisk og infrastrukturmessig godt til rette for sykling.  

Kombinasjonen av vei, båt, buss og bane gir mange muligheter. Samtidig er det klart at det er en del 

utfordringer. Hovedutfordringen knytter seg til veier med mye (tung)trafikk. Dette gjelder i all hovedsak 

E 6 og RV 80. I tillegg gjør mange tunneler på E 6 fra Rognan til Fauske, fra Straumen til Mørsvikbotn 

og Svartistunnelen på FV 17 fra Halsa til Fykan disse strekningene uaktuelle. Det samme gjelder 

Steigentunnelen på FV 835 fra Tømmernes til Forsan. Ved siden av de ordinære fergestrekningene er 

Nordlandsbanen, hurtigbåten Nordlandsekspressen og bygdebåtruta i Folda avgjørende for å få til 

velfungerende, helhetlig tilbud i Salten. Flyplassen i Bodø, sammen med Hurtigruta og Nordlandsbanen 

gjør det enkelt for sykkelturister å komme til regionen. 

 



Sykkel i Salten tar sikte på en samordnet satsing på tur- og turistsykling mellom Salten Regionråd,  

kommunene, destinasjonsselskap, Nordland fylkeskommune, Statens vegvesen og andre aktuelle 

organisasjoner, bedrifter og privatpersoner. Salten Regionråd er prosjekteier og AU i Regionrådet er 

styringsgruppe. Salten Friluftsråd og «Reiseliv i Salten» har delt prosjektlederansvar. «Reiseliv i Salten» 

er en tenkt kobling mot det arbeidet som nå pågår med å etablere felles  

destinasjonsselskap/reiselivsutvikler i Salten. Prosjektet krever at de kommuner med utvalget sykkelruter 

i sin kommune, deltar i prosjektet. Salten Friluftsråd står bak prosjektbeskrivelsen. 

 

Med prosjektet skal det etableres et godt tilbud for tursykling i Salten både for regionens egne innbyggere 

og besøkende. Hovedfokus rettes mot sykkelruter langs vei, men opplevelsene kan krydres med 

terrengsykling, der det ligger til rette for det.  

 

Tiltakene skal gi:  

1. Økt bruk av sykkel og mer nærferie for egne innbyggere  

2. Økt verdiskapning i reiselivet i regionen  

3. Øke regionens attraktivitet  

 

For å få dette til kreves det: 

 Gode sykkelruter 

 Gode offentlige kommunikasjoner 

 Overnatting og bespisningssteder 

 Sykkelutleie/sykkeltransport/verksted 

 Attraksjoner 

 

Fauske kommune er foreslått inn i prosjektet med en sykkelrute fra Tverlandet – Fauske – 

Røsvik – Tårnvik. Ruta gir mulighet for rundtur, og har mange kvaliteter knyttet til natur og 

kulturopplevelser. 

 

I følge prosjektbeskrivelsen skal denne ruta være etablert i løpet av 2017 og det forventes at 

kommunen oppfyller følgende oppgaver: 

 

 Bidra i arbeidet for å kartlegge og evt. forbedre servicetilbudet for syklende (overnatting, 

bespisning, aktuelle forretninger, transport, klesvask og tørk…) 

 Bidra i arbeidet med skiltplaner. 

 Bidra til etablering av tilfredsstillende sykkelutleie. 

 Vurdere og evt. etablere skilting langs aktuelle avstikkere fra hovedruta. 

 Kartlegge overnattingsmuligheter, matbutikker og spisesteder langs ruta. 

 

 

Saksbehandlers vurdering: 

 

Opplevelsesturisme er nedfelt i Nordland Fylkeskommunes nye strategiske arbeid for satsning på 

utviklingen av Nordland Fylke. 

 

Dette prosjektet vil være et viktig virkemiddel for å få oppfylt denne strategien, og det synes 

derfor som et godt utgangspunkt for å delta i dette prosjektet. 

 

Fauske kommune skal i løpet av kort tid få på plass en egen sykkelplan og dette prosjektet bør 

derfor inngå i dette arbeidet. 

 



Fauske kommune er stor bidragsyter i det fylkeskommunale «Skiltprosjektet».  Vi har i løpet av 

2014 fått etablert en egen sykkel-rundløype – «Fauskeeidet rundt».  I de neste årene vil vi også 

satse på flere sykkelløyper. 

 

 

 

Hvis vi ser den lokale satsninga kombinert med dette prosjektet så kan aktuelle avstikkere fra 

hovedruta som tenkes etablert i Fauske kommune være: 

 Strømsnes – Fridalen (avstikker) 

 Fauske- Sulitjelma (avstikker) (må organiseres skyss til oversiden av tunnelene) 

 Sulitjelma fjellheim 

 Klungsetmarka - Storvatnet (offroad-sykling) (alternativ rute) 

 

Fauske som handelssentrum i Indre Salten har gode tilbud innen overnatting (hotell og camping), 

og disse vil kunne bidra sterkt til å få dette prosjektet etablert. Vi har også i 2014 fått på plass 

egen sykkelutleie, og sportsforretninger har sykkelverksted. 

 

Totalt sett ligger egentlig flere momenter til rette for at Fauske kommune kan delta i prosjektet. 

Hvis man får på plass et samarbeid med ulike bedriftsnettverk, vil dette kunne gi gode 

ringvirkninger for turismesatsningen i Fauske kommune. 

 

 

RÅDMANNENS FORSLAG TIL INNSTILLING : 
 

1) Fauske kommune deltar i Prosjektet «Sykkel i Salten» 

2) Rådmannen får ansvaret for utviklingen lokalt og til å være bidragsyter inn i 

prosjektet. Prosjektet må også innlemmes i sykkelplanen som skal utarbeides for 

Fauske kommune. 

3) Utgifter til deltakelse i prosjektet legges inn i økonomiplanen for år 2016 og år 2017.  

 

 

DRIF-049/14 VEDTAK-  26.11.2014 
 

Mailen F. Toften var ikke tilstede ved avstemningen. 

 

Rådmannens forslag til innstilling ble enstemmig vedtatt. 

 

INNSTILLING TIL FORMANNSKAPET: 

1) Fauske kommune deltar i Prosjektet «Sykkel i Salten» 

2) Rådmannen får ansvaret for utviklingen lokalt og til å være bidragsyter inn i 

prosjektet. Prosjektet må også innlemmes i sykkelplanen som skal utarbeides for 

Fauske kommune. 

3) Utgifter til deltakelse i prosjektet legges inn i økonomiplanen for år 2016 og år 2017.  

 
 

 

 

Rett utskrift bekreftes 

 

Berit Vestvann Johnsen 

formannskapssekretær 
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SØKNAD OM KONSESJON FOR FRAMVISNING AV FILM 

   

 
Vedlegg: Søknaden 

 

 

Saksopplysninger: 

 

Valnesfjord nærmiljøutvalg søker om konsesjon for å vise film/lage to filmarrangementer. 

Begge disse arrangementene er utendørsarrangementer. 

 

Det er kommunene som gir slik konsesjon i henhold til Lov om film og videogram, og 

Forskrifter gitt av Kulturdepartementet.  Prinsipielle avgjørelser i henhold til Lov om film og 

videogram er delegert til Driftsutvalget, i henhold til delegasjonsreglementet. 

 

Hovedpunktene i lov og forskrift er: 

 

Framvisning av film eller video i næringsøyemed kan ikke skje uten konsesjon fra kommunen.  

Det kreves ikke kommunal konsesjon for framvisning av film eller video der det ikke kreves 

betaling for fremvisningen framvisning av film eller video i hotellrom. 

Film/video som skal framvises, må på forhånd være registrert i Medietilsynets filmregister. 

Film/video som skal framvises til personer under 18 år, må på forhånd være godkjent av 

Medietilsynet. 

Det skal betales en avgift til Norsk kino- og filmfond på 2,5 % av bruttoomsetningen. 

Det skal føres særskilt regnskap over avgiftspliktig framvisning.  

 

 

Saksbehandlers vurdering: 

 

Fauske kommune har egen kino – Fauske kino. 

Disse to enkeltstående arrangementene vil forrykke balansen i filmvisninger og heller ikke skape 

konkurranse mellom ulike aktører.  Slike arrangementer vil heller berike filmverdenen i Fauske 

kommune, og gi filmpublikummet et enda bedre tilbud. 

 

RÅDMANNENS FORSLAG TIL VEDTAK : 
 

1) Valnesfjord nærmiljøutvalg gis konsesjon for visning av film til to enkeltstående 

arrangementer ved visningssteder «Bil og anlegg» og «Grupperom 1».  Konsesjonen 

gjelder fram til 1.6.2015.  

2) Filmer som vises må være registrert i Medietilsynets filmregister. 



3) Søker er selv pliktig til å overholde punkter i forskrift så som regnskapsplikt, 

avgiftsplikt og kontakt opp mot Medietilsynet. 

 

 

DRIF-050/14 VEDTAK-  26.11.2014 
 

Mailen F. Toften var ikke tilstede ved avstemningen. 

 

Rådmannens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt. 

 

VEDTAK: 

1) Valnesfjord nærmiljøutvalg gis konsesjon for visning av film til to enkeltstående 

arrangementer ved visningssteder «Bil og anlegg» og «Grupperom 1».  Konsesjonen 

gjelder fram til 1.6.2015.  

2) Filmer som vises må være registrert i Medietilsynets filmregister. 

3) Søker er selv pliktig til å overholde punkter i forskrift så som regnskapsplikt, 

avgiftsplikt og kontakt opp mot Medietilsynet. 

 
Rett utskrift bekreftes 

 

Berit Vestvann Johnsen 

formannskapssekretær 

 

 

 
Utskrift sendes:     

Enhetsleder kultur til videre forføyning    
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SØKNAD OM ØKNING AV KOMMUNENS FORSKUTTERINGSFOND TIL 

SPILLEMIDLER 

   

 
Vedlegg: Søknad fra Fauske Idrettsråd 

 

Sammendrag: 
 

Det foreligger en søknad fra Fauske Idrettsråd om økning av kommunens forskutteringsfond til 

spillemidler med 7 millioner. 

 

Søknaden har av kapasitetsgrunner ikke vært fremmet tidligere. 

 

Saksopplysninger: 

 

Fauske kommune har opprettet et forskutteringsfond for spillemidler, pålydende 3 millioner 

kroner. Fauske Idrettsråd ber nå om at dette økes til 10 millioner. 

 

Begrunnelsen for dette er den forestående situasjon med stor belastning på dette fondet, og at lag 

og foreninger har vansker med de behov for mellomfinansiering for videre anleggsutvikling. 

Spesielt er det gitt som begrunnelse den forventede situasjonen andre lag og foreninger kommer i 

ved realisering av SKS Arena. 

 

 

Saksbehandlers vurdering: 

 

Rådmannen vurderer at dersom dette fondet skal økes med til sammen 7 millioner, så vil det 

sette ytterligere press på kommunens likviditetsreserver. Denne er allerede noe anstrengt, og det 

oppleves som uheldig å gjøre dette enda vanskeligere ved å avsette midler på fond for å skjerme 

private lag og foreninger fra å skulle mellomfinansiere sine prosjekter. 

 

Kommunen har kommet relativt langt i anleggsutvikling, og det er fremdeles store investeringer 

foran oss. 

 

 

RÅDMANNENS FORSLAG TIL INNSTILLING : 
 



Søknad om utvidelse av forskutteringsfondet til spillemidler med 7 millioner avslås. 

 

 

DRIF-051/14 VEDTAK-  26.11.2014 
 

Mailen F. Toften var ikke tilstede ved avstemningen. 

 

Rådmannens forslag til innstilling ble enstemmig vedtatt. 

 

INNSTILLING TIL FORMANNSKAPET: 

Søknad om utvidelse av forskutteringsfondet til spillemidler med 7 millioner avslås. 

 
Rett utskrift bekreftes 

 

Berit Vestvann Johnsen 

formannskapssekretær 
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DISPONERING AV KOMPENSASJONSTILSKUDD FOR OMSORGSBOLIGER 

   

 
Vedlegg: Søknader for 2015 fra Helsetunet Borettslag, Strømsnes Borettslag, Buveien Borettslag og 

Erikstadtunet Borettslag 

 

Sammendrag: 
 

Kommunestyret har tidligere vedtatt fordeling av deler av Kompensasjonstilskuddet skal kunne 

benyttes som driftstilskudd til borettslag/omsorgsboliger rettet mot husleien. 

 

For 2013 var det totale kompensasjonstilskuddet til Fauske kommune på kr.2.907.261. 

 

Med fortsatt stabilt rentenivå over tid, vil dette avspeiles gjennom stabilitet i 

kompensasjonstilskuddet.  

 

Husleie med utvikling i de boligene som omfattes av dette tilskuddet: 

 

Bofelleskap/Borettslag 2012 2013 2014 2015 

Helsetunet Oms.bo. 5000 5500 5700 6200* 

Strømsnes Oms.bo. 4600 4600 4800 5000 

Radioskogen Oms.bo 5750 5750 5750 5750 

Erikstadtunet Oms.bo 5500 5500 5750 5750 

Buveien Oms.bo 7076 7076 7276 7276 

Torgt. 16 Oms.bo    6.813** 

7.805** 
8.759** 
8.880** 

 
*Endring ved omlegging av strømkostnader som vil belastes borettslaget å ikke den enkelte bruker. 

**Husleien er differensiert ut fra størrelsen på leiligheten 

 

 

 

 

 

 

 



Følgende søknader og forslag foreligger for 2015 sammen med utvikling: 

 

Bofelleskap/Borettslag Innvilget 2013 2014 Søknad 2015 Endring 2014/2015 

Helsetunet Oms.bo. 677.330 553.944 529.740 -24.204 

Strømsnes Oms.bo. 63.581 42.064 18.803 -23.261 

Radioskogen Oms.bo 0 0 0 0 

Erikstadtunet Oms.bo  212.226 233.290 233.195 -95 

Buveien Oms.bo 93.180 74.115 69.860 -4.255 

Torgt. 16 Oms.bo   96.000* 96.000 

Totalt 1.046.317 903.413 947.598 44.185 

 
*Åpnet September 2014 

 

Torgt. 16 er ikke etablert som borettslag, men organisert som kommunal Omsorgsbolig. 

Tilskuddet er basert på sammenlignbare bofelleskap og leiesatser.  

 

 

Rådmann har ingen innsigelser mot at søknadene innvilges. 

 

 

RÅDMANNENS FORSLAG TIL INNSTILLING : 
 

Fauske Kommune yter driftstilskudd til følgende borettslag og bofelleskap 

(omsorgsboliger) for 2015: 

 

Bofelleskap/Borettslag Tilskudd 2015 

Helsetunet Omsorgsbolig 529.740 

Strømsnes Omsorgsbolig 18.803 

Radioskogen Omsorgsbolig 0 

Erikstadtunet Omsorgsbolig 233.195 

Buveien Omsorgsbolig 69.860 

Torgt. 16 Omsorgsbolig 96.000* 

Totalt 947.598 

 

*Åpnet September 2015 

 

 

DRIF-052/14 VEDTAK-  26.11.2014 
 

Mailen F. Toften var ikke tilstede ved avstemningen. 

 

Rådmannen forslag til innstilling ble enstemmig vedtatt. 

 

INNSTILLING TIL FORMANNSKAPET: 

Fauske Kommune yter driftstilskudd til følgende borettslag og bofelleskap 

(omsorgsboliger) for 2015: 

 

Bofelleskap/Borettslag Tilskudd 2015 

Helsetunet Omsorgsbolig 529.740 

Strømsnes Omsorgsbolig 18.803 



Radioskogen Omsorgsbolig 0 

Erikstadtunet Omsorgsbolig 233.195 

Buveien Omsorgsbolig 69.860 

Torgt. 16 Omsorgsbolig 96.000* 

Totalt 947.598 

 

*Åpnet September 2015 

 
Rett utskrift bekreftes 

 

Berit Vestvann Johnsen 

formannskapssekretær 
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NORM FOR SOSIALHJELP 2015 

   

 
Vedlegg: Ingen 

 

Sammendrag: 
 

I forbindelse med budsjettvedtaket for 2008 ble det forutsatt at normen for økonomisk sosialhjelp 

årlig legges fram som egen sak i forbindelse med neste års budsjettarbeid. 

 

Sosial og helsedepartementet ga 13. februar 2001 veiledende retningslinjer for utmåling av 

stønad til livsopphold etter sosialtjenesteloven. Ny lov om sosiale tjenester i arbeids- og 

velferdsforvaltningen trådde i kraft 1. januar 2010. Regelen om økonomisk stønad til livsopphold 

er videreført med samme innhold som i sosialtjenesteloven. Nytt rundskriv av 22.06.12 er 

utarbeidet og gjeldende (H35/2012). 

  

De veiledende retningslinjene er prisjustert i tråd med konsumprisindeksen for perioden 2002 til 

2013, med unntak av 2007 og 2009 hvor satsene ble hevet med 5 % utover prisstigning. 

  

De veiledende retningslinjene erstatter ikke NAVs rett og plikt til å utøve skjønn ved vurdering 

av søknader om økonomisk hjelp. Videre står den enkelte kommune i utgangspunktet fritt til å 

fastsette nivået på sine sosialhjelpsytelser. Det forutsettes imidlertid at stønaden som gis sikrer 

søkeren et forsvarlig livsopphold.  

 

Økonomisk stønad etter Lov om sosiale tjenester i NAV er en skjønnsmessig ytelse, jf. lovens § 

18. NAV har både rett og plikt til å utøve skjønn når den vurderer om det skal ytes stønad, og 

ved utmåling av stønad. Satsene må derfor betraktes som et veiledende utgangspunkt for det 

skjønn som skal utøves.  

  

Formålsbestemmelsen i lov om sosiale tjenester i arbeids- og velferdsforvaltningen sier følgende:  

o Formålet med loven er å bedre levekårene for vanskeligstilte, bidra til sosial og 

økonomisk trygghet, herunder at den enkelte får mulighet til å leve og bo selvstendig, og 

fremme overgang til arbeid, sosial inkludering og aktiv deltakelse i samfunnet.  

o Loven skal bidra til at utsatte barn og unge og deres familier får et helhetlig og samordnet 

tjenestetilbud.  

o Loven skal bidra til likeverd og likestilling og forebygge sosiale problemer.  



 

 

De veiledende statlige normene er supplert med mer detaljerte retningslinjer slik at kommunen 

får en hensiktsmessig struktur på lokale normer. Det har vist seg hensiktsmessig å operere med 

korttidsnorm/nødhjelp, egen norm for hjemmeboende/hybelboende ungdom, samvær med barn 

og lommepenger ved opphold i institusjon. Retningslinjene er i de senere år regulert opp med 

samme prosentsats som for de veiledende normene fra staten. 

 

NAV Fauske har et systematisk fokus på barns situasjon ved kartlegging og vurdering av 

økonomisk stønad til søkere med økonomiansvar for barn. Det tas spesielt hensyn til om det er 

barn i husstanden ved vurdering av søknad til strøm- og husleierestanser. NAV Fauske utmåler 

en uke ekstra livsopphold/stønad i henhold til normene nedenfor, til voksne i forbindelse med 

julefeiring eller andre høytider. For hvert barn i familien utmåles to uker ekstra utbetaling til jul 

eller andre høytider etter nivå på langtidsnorm for barn.    

 

Fauske kommunes veiledende retningslinjer/norm for økonomisk hjelp til livsopphold, etter lov 

om sosiale tjenester i arbeids- og velferdsforvaltningen fra 01.01.14 

 

Langtidsnorm  

Enslige         5.600,- 

Ektepar/samboere         9.300,- 

Person i bofellesskap/ samboer en pers         4.650,- 

Barn 0 – 5 år         2.150,-  

Barn 6 – 10 år         2.850,- 

Barn 11 – 17 år         3.600,- 

   

Korttidshjelp/nødhjelp  

Enslig        3.000,- (kr 100,- pr dag) 

Par        5.700,- (kr 200,- pr dag) 

Barn 0 – 5år        1.600,- (kr 60,- pr dag) 

Barn 6 – 10 år        2.000,- (kr 70,- pr dag) 

Barn 11 – 17 år        2.400,- (kr 80,- pr. dag) 

  

Hjemmeboende/hybelboende ungdom over 18 år        4.250,- 

  

Ved samvær med barn benyttes langtidsnorm pr. dag  

  0 -5 år      ( kr. 69,- pr. døgn kr 2100,- x 12:365 dager)        2.150,- 

  6 - 10 år   (  ”   92,- ”       ”   )        2.850,- 

11 – 17 år   ( ” 115,-  ”       ”  )        3.600,- 

  

Lommepenger ved opphold i institusjon        2.220,- 

(kort opphold kr. 74,- pr. dag, kr 520,- pr uke) 

+ eventuelle aktivitetspenger kr 360,- pr uke. 

 

 

De veiledende retningslinjene omfatter utgifter til det løpende daglige livsoppholdet, mat og 

drikke, klær og sko, husholdningsartikler og hygiene med mer. Medier og kommunikasjon, 



fritidsaktiviteter, fritidsutstyr til barn og reiseutgifter (bruk av offentlig kommunikasjon i 

forbindelse med daglige gjøremål) inngår også, jfr. rundskriv H-35/2012 punkt 4.18.2.28 -49. 

 

Boutgifter, strøm og oppvarming, bolig- og innboforsikring, samt innbo og utstyr inngår i 

kjerneområdet i livsoppholdet, men er ikke inkludert i beregningsgrunnlaget for de veiledende 

retningslinjene. Dette er forhold som vurderes særskilt.  

 

Utgifter som i rundskriv H-35/2012 er definert som spesielle utgifter er ikke inkludert i 

utregningsgrunnlaget for veiledende retningslinjer. Dette gjelder utgifter ved høgtids- og 

merkedager, fritidsutstyr, utstyr til spedbarn, barnepass, skolestart, videregående utdanning, 

utgifter ved samvær med barn, lege, psykolog, legemidler, tannbehandling, syns- og 

hørselshjelpemidler, flytteutgifter, vedlikehold av egen bolig, bilhold, og ellers særlige behov. 

Dette er utgifter som avhengig av den konkrete situasjon kan være en del av livsoppholdet, og i 

de tilfeller skal inngå i grunnlaget for utmåling av stønad.  

 

Saksbehandlers vurdering: 

 

Det er saksbehandlers vurdering at de statlige normene med de lokale tilleggsnormene danner en 

hensiktsmessig økonomisk ramme rundt forvaltningen av lov om sosiale tjenester i arbeids- og 

velferdsforvaltningen.  

 

Hovedprinsippet for behandling av søknad om økonomisk stønad er at det skal foretas konkrete 

og individuelle vurderinger av hjelpebehov, stønadsbeløp og stønadsform. NAV-kontoret har 

både rett og plikt til å foreta skjønnsmessige vurderinger i hver enkelt sak. I alle vurderinger skal 

det legges vekt på å fremme lovens formålsbestemmelse på best mulig måte.  Vurderingene skal 

gjøres innenfor rammen av gjeldende lov- og forskriftsbestemmelser, og så langt som mulig 

foretas i samarbeid med tjenestemottakeren.  

 

Forholdet til andre statlige ytelser er også av betydning for vurdering av størrelsen på 

sosialhjelpsnormen, da det bør være et hensiktsmessig forhold, slik at individets basisbehov 

ivaretas, samtidig som ytelsen motiverer til arbeid og aktivitet.  

 

 

RÅDMANNENS FORSLAG TIL INNSTILLING : 
 

Fauske kommune benytter de statlige veiledende retningslinjer for utmåling av 

økonomisk stønad til livsopphold. Dagens normer reguleres i tråd med de statlige 

normene når disse er klar med virkning fra 01.01.15. 

 

 

DRIF-053/14 VEDTAK-  26.11.2014 
 

Jørn Stene (FL) fremmet følgende forslag på vegne av FL og SV: 

Fauske kommune benytter de statlige veiledende retningslinjer + 20 % for utmåling av 

økonomisk stønad til livsopphold. Dagens normer + 20 % reguleres i tråd med de statlige 

normer når disse er klar med virkning fra 01.01.15. 

 

Rådmannens forslag ble vedtatt med 7 mot 2 stemmer avgitt for FL/SV’s forslag. 

 



INNSTILLING TIL FORMANNSKAPET: 

Fauske kommune benytter de statlige veiledende retningslinjer for utmåling av 

økonomisk stønad til livsopphold. Dagens normer reguleres i tråd med de statlige 

normene når disse er klar med virkning fra 01.01.15. 

 
Rett utskrift bekreftes 

 

Berit Vestvann Johnsen 

formannskapssekretær 
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BETALINGSREGULATIV 2015 

   

 
Vedlegg: Betalingsregulativ 2015 

Notat ang. endringer i byggesak 

Beregning av vann- og avløpsgebyr 2015 

Gebyrer og priser 2015 – Iris Salten IKS 

 

Sammendrag: 
 

Rådmannen har i budsjett 2015 lagt inn en økning i kommunale avgifter, gebyrer mv. tilsvarende 

deflator i statsbudsjettet på 3 %. Avvik fra dette kommenteres spesielt under hvert område. 

 

Saksopplysninger: 

 

Betalingssatser kultur og idrett 

Rådmannen har ikke lagt inn økning på årskort og halvårskort Fauskebadet. 

Grunnen til dette er at vi ser det ikke er markedsmessig gunstig å øke prisene på dette, og at 

prisen bør ligge på et nivå som gjør at enkeltpersoner ønsker å kjøpe dette. 

 

Det er heller ikke lagt inn økning på enkeltbilletter i Fauskebadet. 

 

Det er lagt inn et eget punkt om lærerfravær på kulturskola, samt at vårsatsen er økt mer enn 3 % 

og materiellavgifta beholdes uendret. 

 

 

Oppmåling 

Alle priser har et påslag på 3,5 % med unntak av utstedelse av matrikkelbrev, dette gebyret er 

fastsatt i forskrift. 

 

 

Byggesak 

Se vedlegg. 

 

 

Deling PBL 

Gebyrene er regulert med 7 %. De ble ikke regulert for inneværende år 

 

 



Reguleringsplaner  

Gebyrene er regulert med 7 %. De ble ikke regulert for inneværende år 

 

 

Deling etter jordloven og konsesjonssaker  

Ingen endring. Gebyr er fastsatt i forskrift. 

 

 

Skogsveier 

Gebyrene er regulert med 7 %. De ble ikke regulert for inneværende år 

 

 

Motorferdsel 

Gebyr utgår. Gebyret var knyttet til forsøksordningen som nå er opphørt. 

 

 

Torgleie 

Ingen endringer. 

 

 

Feieavgift 

Økning på 1,5 %. 

 

 

Vann-, avløp- og slamgebyrer 

Vanngebyret: 

Vanngebyret foreslås økt med 8 %. 

 

Fauske kommune har de senere år investert betydelig på vannsektoren, med blant annet bygging 

av 3 nye vannbehandlingsanlegg. Iht. vedtatt Hovedplan vann 2014-2026 er det planlagt en årlig 

økning av vanngebyret på 5 %. 

 

Resterende 3 % skyldes at beregningsgrunnlaget for rentebelastning av lån er endret iht. brev fra 

Kommunal- og moderniseringsdepartementet av 24.02.2014 – Nye retningslinjer for beregning 

av selvkost for kommunale betalingstjenester. 

 

Forskjellen mellom tidligere rentebelastning for 2013 (2,63 %) og ny rentebelastning (3,10 %) 

utgjør nesten 0,5 % og betyr en betydelig større belastning på det samlede låneopptak på 

vannsektoren. 

 

Avløpsgebyret: 

Avløpsgebyret foreslås økt med 8%. 

 

Fauske kommune har over mange år hatt et lavt gebyrnivå. De senere år viser regnskapet at 

tidligere avløpsfond nå er i ferd med å nærme seg null og det er nødvendig å rette dette opp. 

 

Økning skyldes også ending i renteberegningen, se ovenfor. 

 

 

Husholdningsgebyr 



Kommunalt tillegg settes til kr 53. 

Øvrige priser økes med 3,75 %. 

 

 

Betalingssatser for kommunale barnehager gjeldende fra 01.01.2015 

Foreldrebetalingen fastsettes av regjerningen.  

 

Regjeringen har foreslått en lavere sats for de som tjener under 405 000,- fra august 2015. 

Det som står er følgende: 

 

Regjeringen foreslår å bevilge 112 millioner kroner til innføring av et nasjonalt 

minstekrav til redusert foreldrebetaling. Foreldrebetalingen skal da utgjøre maksimalt 

sju prosent av familiens samlede inntekt for ett barn i barnehage. Alle familier med en 

samlet inntekt på under 405 000 kroner vil ha rett til redusert foreldrebetaling. 

 

Forslaget sendes på høring høsten 2014 og skal etter planen tre i kraft 1. august 2015. 

Rådmannen vil komme tilbake til dette i en egen sak, når vedtaket fra regjerningen er klart.  

 

 

RÅDMANNENS FORSLAG TIL INNSTILLING : 
 

Kommunestyret vedtar betalingsregulativ 2015 for Fauske kommune. 

 

 

DRIF-054/14 VEDTAK-  26.11.2014 
 

Arnt Pedersen (H) foreslo: 

Til formannskapet fremlegges dokumentasjon som belyser endringer i byggesaksgebyrer, 

herunder konsekvenser. Hvor stor er endringene for en husbygger fra 2014 til 2015? 

 

Rådmannens forslag ble vedtatt med 7 mot 2 stemmer. 

H’s forslag ble enstemmig vedtatt. 

 

INNSTILLING TIL FORMANNSKAPET: 

Kommunestyret vedtar betalingsregulativ 2015 for Fauske kommune. 

 

Til formannskapet fremlegges dokumentasjon som belyser endringer i byggesaksgebyrer, 

herunder konsekvenser. Hvor stor er endringene for en husbygger fra 2014 til 2015? 

 
Rett utskrift bekreftes 

 

Berit Vestvann Johnsen 

formannskapssekretær 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


